

# Protokoll styremøte NPF Nr. 6 – 2023/2025

**Dato:** 3. Oktober 2023

**Sted:** Teams

**Tid:** Kl. 19:00 - 20:55

**Deltagere:** Geir Kvillum (President), Christin Larsen (Visepresident), Tonje Pedersen, Daniel Salbu, Tuva Stenersen (Styremedlemmer), og Silje Skorve Paulsen (varamedlem) Ingar Midtbø (varamedlem).

I Sak 18 møtte følgende fra kontrollutvalget: Hilde Hassum Aannestad (leder), Marit Bjørnstad (Medlem).

Fra adm. Thomas Pindard, fungerende generalsekretær (Utviklingsjef).

## Forfall:

Tidsplan	Saksbeskrivelse	Ansvar	Tidsfrist
	<p><b><u>Faste saker</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av innkallingen, sakslisten, og saker under eventuelt. <b>Vedtak: Godkjent.</b></li><li>Godkjenning av Protokoll styremøte 5-23/25. <b>Vedtak: Protokoll 5 godkjent</b></li><li><b>Regnskapsrapport</b> Utgår på dette styremøte</li></ol>		
<b>Sak 18 – 23/25</b>	<p><b>Kontrollutvalg</b></p> <p>Kontrollutvalgets leder Hilde H. Aannestad og medlem Marit Bjørnstad deltok under denne saken. Møtedeltagerne gikk kort igjennom ansvar og rolle for kontrollutvalget nedfelt i NIFs lov § 2-12. I tillegg Veileder for kontrollutvalget utarbeidet av NIF.</p> <p>Styret informerte om styreinstruks som legger premisser for hvordan styre og administrasjon i NIF jobber, i tillegg til styrets fokus på oppfølging av mål og prioriteringer i vedtatt Virksomhetsplan.</p> <p>Møtet diskuterte forventninger og samarbeidsform.</p> <p>Kontrollutvalget ønsker hjelp til å få tilgang til referater fra forrige kontrollutvalg, og oppdaterte Tingdokumenter. De ønsker også saksliste og</p>		

	<p>innkalling til styremøter oversendt når tilgjengelig. Når de ønsker regnskap ønskes sidekommentarer/noter der det er relevant.</p> <p>Kontrollutvalget og styret var enig om en åpen og god kommunikasjon fremover, og møter når det er behov, også med politisk ledelse.</p> <p><b>Vedtak:</b> <b>Møtedeltagerne tar informasjonen til etterretning.</b></p>		
<p><b>Sak 19 - 23/25 </b></p>	<p><b>Regionsmøter Hav</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Regionsmøtene har til hensikt å være møte- og informasjonsarena for havklubbene i samme region og NPF.</li> <li>2. Forslag agenda       <ol style="list-style-type: none"> <li>a. Virksomhetsplan</li> <li>b. Ungdomssatsing</li> <li>c. Samlinger           <ol style="list-style-type: none"> <li>i. Veiledersamling</li> <li>ii. Aktivitetsledersamling</li> </ol> </li> <li>d. Kursvirksomhet ulike nivåer           <ol style="list-style-type: none"> <li>i. Aktivitetslederkurs</li> <li>ii. Videregående kurs</li> <li>iii. Veilederkurs</li> <li>iv. EtU ung, para og psykisk helse</li> </ol> </li> <li>e. Festivaler og treff</li> <li>f. Ro- og Padleled</li> </ol> </li> <li>3. Foreslått dato og sted       <ol style="list-style-type: none"> <li>a. Regionsmøte - Øst - 7. nov Ullevål</li> <li>b. Regionsmøte - Sør - 14. nov Kristiansand</li> <li>c. Regionsmøte - Vest - 21. nov Os-badet</li> <li>d. Regionsmøte - Midt - 28. nov Trondheim</li> <li>e. Regionsmøte - Nord - Ifm Vinterpadletreffet</li> <li>f. Regionsmøte - Midt</li> </ol> </li> </ol> <p>Deltagere skal representere en klubb, og oppnevnes av sitt styre.</p> <p><b>Vedtak:</b> <b>Styret tar planen til etterretning.</b></p>		
<p><b>Sak 20 - 23/25</b></p>	<p><b>Kommunikasjonsplan</b></p>		

	<p>Kommunikasjonsstrategi er utarbeidet. Denne må følges opp i en kommunikasjonsplan, Internkommunikasjon, mot klubber og ved representasjon m.m.</p> <p>Strategi versus oppfølging i retningslinjer og prosedyrer.</p> <p>Bli bedre på å nå ut til:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. klubber</li> <li>2. aktive</li> <li>3. trenere</li> <li>4. ledere</li> </ol> <p>Plattformer og målgrupper</p> <p><b>Vedtak:</b>  <b>Administrasjonen legger frem forslag til plan på neste styremøte.</b></p>		
	<p><b>Representasjonsplan – infosak</b></p> <p>Styret ønsker å være til stede på alle viktige arrangementer og møteplasser.</p> <p>Representasjon fra styret på Bølgefestivalen og regionsmøter ble avklart.</p> <p><b>Vedtak: Årshjulet oppdateres fortløpende.</b></p>	GS	
<b>Sak 21</b>	<p><b>Styremøte 10. -12. November</b></p> <p>Presidenten innledet med forslag til saker og forventninger til styremøte på Geilo. Møtet skal ha fokus på strategiarbeide for best mulig mulighet til måloppnåelse Virksomhetsplan og andre ansvarsområder NPF sentralt. Organisasjon og tiltak,</p> <p><b>Vedtak: Alle kommer med innspill og forslag til saker man ønsker tatt opp på styremøte Geilo innen 12. oktober.</b></p>		
	<p><b>Orienteringer/oppfølging</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Barne- og ungdomsløftet Flattvann. TKF har ferdigbehandlet gjennomføringen og prosjektet er igangsatt.</li> <li>• Barne- og ungdomsløft elv. TKE vurderer basert på oppstart flattvann om et tilsvarende prosjekt skal igangsettes for elv.</li> </ul>		

	<p>Ref styresak 16</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ungdomskomiteen – samling høst utgår pga for få påmeldte. Planarbeid for 2024-sesongen pågår.</li><li>• Oppfølging arbeidsgruppe Markedsreglement. Arbeidsgruppa er satt, og møteplan initieres.</li><li>• Norge er arrangør for Nordisk sprintmesterskap junior/U21 2024. TKF trenger arrangør. Det er sendt ut forespørsel til aktuelle klubber.</li><li>• Langdistansesesongen 2023 Rapport mottatt fra hovedleder for maratonlandslaget Arne B Sletsjøe, distribuert til styret.</li><li>• Administrasjonens arbeidsplaner – behandles på senere styremøte</li></ul>		
--	---	--	--